
PROTOKÓŁ NR 0012.3.9.2018 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
 

w dniu 9 października 2018r. 
 
 
 
Miejsce posiedzenia:  
 
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
W godzinach 12.00 – 12.30. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz goście zgodnie z załączoną 
listą obecności. 
 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawy bieżące: 

  Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2019 roku stawek 
opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na 
parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienie od jego 
usunięcia, 
 

 Odpowiedź  na wniosek Komisji dotyczący montażu lustra drogowego na 
ulicy Młyńskiej.  
 

4. Wolne głosy i wnioski. 
 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach: 
 

 14 września 2018r. 
 18 września 2018r. 
 

6. Zakończenie posiedzenia.  
 

 
 
Ad.1, 2. 
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego 
Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków 
Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  
 
Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, wobec którego 
Komisja nie wniosła uwag. 
 



Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia obowiązujących w 2019 roku stawek 
opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na 
parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, a następnie odstąpienie od jego 
usunięcia 

 
Projekt uchwały omówił Komendant Straży Miejskiej Grzegorz Osóbka.  
 
Ze względu na brak quorum Komisja nie zajęła stanowiska wobec projektu 
uchwały.  
 

 Odpowiedź  na wniosek Komisji dotyczący montażu lustra drogowego na 
ulicy Młyńskiej.  
 

Komisja przyjęła do wiadomości odpowiedź na wniosek.  

Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Tadeusz Markiewicz 
Radni otrzymali pismo pracowników referatu prewencji Straży Miejskiej. Pismo 
otrzymała pani Prezydent, dotyczy wynagrodzeń. Popieram pismo pracowników 
Straży Miejskiej.  
 
Grzegorz Osóbka 
W tej sprawie odbyło się spotkanie pracowników z panią Prezydent, na którym 
zapadły pewne ustalenia.  
 
Pismo stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniach: 
 

 14 września 2018r. 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 

 18 września 2018r. 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 

 
 

Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.  
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
i Samorządu Terytorialnego 

   
Tadeusz Markiewicz 


